

Customer : sw

P/N	SW-1578				
Size	60.00 x 17.00 mm	Tolerance	±		
Category	label				
Material					
Color					
	K	877	Die		
Remarks					
Participant	maggie				
Date	2020/10/29 14:16:25				

ADVANTECH	研華股份有限公司 研华股份有限公司	ADVANTECH Co., Ltd http://www.advantech.com	MADE IN TAIWAN 台湾制造
Computer (微型计算机) Model No (型号): TREK-572 Input (输入): 9-32Vdc 3A Max Contains FCC ID: M82-WP7610 Contains FCC ID: M82-261ACNBT Factory : T5 CAN ICES-3(B)/NMB-3(B)		This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. CAUTION!! To prevent shock. Do not remove cover. No user serviceable parts inside Refer servicing to qualified personnel. 注意!! 产品避免撞击。勿自行拆卸机壳。机台内部无客户可自行处理部份。若有问题请咨询专业人员。 声明!! 为此A级产品, 在生活环境中, 该产品可能会造成无线电干扰, 在这种情况下, 可能需要用户对其它干扰采取切实可行的措施。	
		Cet appareil est conforme à la section 15 des réglementations de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement non désiré. ATTENTION! Pour éviter tout risque d'électrocution, ne pas enlever la couverture. Aucune pièce réparable par l'utilisateur ne se trouve à l'intérieur. Confier tout entretien à un personnel qualifié uniquement.	
		   	

Reference

Label	± 0.2mm				
Manual	± 2mm				
Box	AB/F ± 5mm	A/F ± 4mm	B/F ± 3mm	E/F ± 2mm	F/F ± 2mm
	Folding Carton ± 2mm				

Drawing:

